
HEDEFTEN SAPMA YOK 

Geçtiğimiz Hafta VNL (FIVB Voleybol Kadınlar Uluslar Ligi) ikinci ayağı Amerika Birleşik 

Devletleri Teksas eyaletine bağlı Arlington Şehirnde yapıldı. Voleybol Kadın Milli Takımımız 4 maçta 4 

galibiyet elde ederek güzel bir başarı elde etti.  

 Antalyada üç hafta önce düzenlenen ve Milli Takımmız için çok iyi geçmeyen ve ilk ayak 

maçlarından sonra eleştriler yükselmeye başlamıştı. Amerika ayağında da milli takımız geçen yılki kadar 

iyi oynamasada bu ayağın bütün maçlarında galip gelmeyi bildi. 

 Bu eleştirilerin bir kısmında haklılık payı var. “Takım Geçen Yıldan daha kötü”, “Servise 

manşetimiz kötü” , “4 Numara hücumlarında top geçmekte zorlanıyoruz” vb. vb. Fakat ben konuya 

“Yiğidi Öldür Hakkını Yeme” Mantığı ile yaklaşıyorum. Şöyle ki; 

 Bizim Hedef Turnuvamız Olimpiyatlar bu nedenle takımı olimpiyatlara kadar artan performas 

ile götürmek gerekiyor. Eğer düşen bir performans yada sabit bir performas ile gidersek Temmuz 

Ayındaki Paris Olimpiyatlarında hiç beklemediğimiz sonuçları görebiliriz. 

 Milli Takımı Amerikaya 13 Saatlik bir uçuş gerçekleştdi (Havaalanı transferleri, Checkin, 

Pasaport kontrolleri ile birlikte bu 16-17 saati bulmaktadır. Bunun yanında birde jet lag’ı koyarsanız 

milli takım otele yerleştikten sonra 24 saat kendine gelememiştir.  

Tabi burada birde tarifeli uçak skandalı sözkonusu. Bu konuda çok yazıldı çizildi. Bu konuda Ben 

sadece Köhnemiş Bürokrasiye değineceğim. Tarifeli uçuş konusunda suçu; Voleybol Federasyonu  Türk 

Hava Yollarına, Türk Hava Yolları Federasyona atıyor. İşin gerçek tarafına gelince Yönetmelik gereği 

federasyonlar Spor kafilelerine VİP uçak bileti alamıyor. Federasyonlar özerk kurumlar paraları varsa 

neden VİP Bilet alamasınlar ki işte köhnemiş brokrasimiz bu. Federasyon yetkililerinin bu konudaki 

açıklaması; biz Normal bilet alıp THY ye biletlerin Upgarade (normal biletin vip bilete dönüştürülmesi) 

işlemi ile yönetmeliği arkasından dolanıp vip dönüştürebiliyoruz. Bunun içinde THY ile yazılı ve sözlü 

görüşme yaptık diyor. THY ise bizimle görüşme yapıldığında milli takımın ABD ye gideceği uçakta vip 

biletleri satıldığından Upgarede işlemi yapamadık diyor. Sonuçta her ikiside haklı görünüyor. Burada 

sorun bizim bürokrasimizde.  

Takımın ilk Altısından 2 si sakat (Hande ve Zehra) ikisi sezon sonunu sakat kapattı (Vargas ve 

Eda) sakatlığı atıp iyileşme sürecindeler. Bu arada Handenin sakatlığının dar koltuklarda uzun uçak 

yolculuğundan kaynaklı sırt kasları spazmı olduğu yönunde bir söylem var. 

Yendiğimiz takımlar Almanya, Sırbistan,Kore ve ABD, Güney Kore Haricinde diğer üç takım 

dünyada söz sahibi takımlar. Almanyanın takımı çok iyi yolda. Sırbistan Gençlerle oynuyor ama hepsi 

çok iyi durumdalar, ABD hem kendi evinde hemde olimpiyat kadrosu ile oynadı. Gerçekten zor 

maçlardı. Bu iyi takımların arasında yara almadan çıkmak bence iyi bir başarı. 

Milletler Ligi’nin 3. etabı Hong Kong’ta oynanacak. Orada Brezilya ile oynayacağız bu bizim için 

hedef maç olacaktır. Sosyal medya çığırtkanları brezilya ile ülkemiz milli takımları arasında bir problem 

varmış gibi sürekli anlamsız şeyler üretiyorlar. Sporcular Profesyoneldir. Brezilya Milli Takımının ilk 

atısının iki oyuncusu geçtiğimiz sezon ülkemizde oynadılar. (Bir kısmıda geçmiş yıllarda ülkemizde top 

oynadı) Antrenörleri Türk Hava Yollarının Antrenörü. Böyle polimiklere girmeye gerek yok. Spor dostluk 

kardeşliktir. Mutlaka bir takım yenecek bir takım yenilecek. Olayları abartmamak gerekiyor.  

Milli takımıza VNL 3. Ayakta başarılar diliyor ve yazımı burada sonlandırıyorum.  

Kalın Sağlıcakla 
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